

Chomutovské Perfectly Delicious boduje se svým hruškovým sirupem	3
Online, e-chomutovsko.cz, 3. 6. 2024, 10:32	
V Ústeckém kraji se hledaly nejlepší regionální potraviny	3
Online, kr-ustecky.cz, 3. 6. 2024, 9:27	
Prošívaná deka: recept s příchutí prázdninové nostalgie	3
Online, topmoments.cz, 2. 6. 2024, 9:38	
Prošívaná deka: recept s příchutí prázdninové nostalgie	3
Online, magazinelita.cz, 2. 6. 2024, 2:15	
Ocenění Regionální potravina Ústeckého kraje získaly i výrobky z Litoměřicka	3
Online, litomericko24.cz, 1. 6. 2024, 12:33	
Ocenění Regionální potravina Ústeckého kraje získaly i výrobky z Litoměřicka	3
Online, ustecko24.cz, 1. 6. 2024, 10:33	
V Pardubicích se chystají pokořit rekord v počtu vystavených chlebů	3
Online, ceskenapojce.cz, 31. 5. 2024, 14:45	
Obliba plísňových sýrů v ČR roste, Jihočeská niva je mlékárenským výrobkem roku	3
Online, agris.cz, 31. 5. 2024, 11:59	
MLÉKÁRENSKÝ VÝROBEK ROKU 2024	4
Online, ceskoobjektivem.cz, 31. 5. 2024, 11:13	
Obliba plísňových sýrů v ČR roste, Jihočeská niva je mlékárenským výrobkem roku	4
Online, prumyslovaautomatizace.com, 31. 5. 2024, 10:47	
Babiččina volba: Prošívaná deka	4
Online, ceskenapojce.cz, 31. 5. 2024, 9:40	
Mlékárenským výrobkem roku se stal a Jihočeská niva z Madety	4
Online, zemedelec.cz, 31. 5. 2024, 7:19	
Máte slovo s M. Jílkovou	4
Televize, Máte slovo, 30. 5. 2024, 21:20	
30. ročník Dnů chleba v Pardubicích: chystá se překonání českého rekordu	4
Online, receptyonline.cz, 29. 5. 2024, 14:32	
Sladkosti letí vzhůru. Jak jsou na tom ceny dalších potravin	4
Online, seznamzpravy.cz, 29. 5. 2024, 7:00	
Cibuláda a Rumčák z Vysočiny se chlubí titulem Regionální potravina	4
Tisk, Havlíčkobrodský deník, 29. 5. 2024	
Uzavírky: Řidiči v Humpolci se musí obrnit trpělivostí	5
Tisk, Pelhřimovský deník, 29. 5. 2024	
Cibuláda a Rumčák z Vysočiny se chlubí titulem Regionální potravina	5
Tisk, Třebíčský deník, 29. 5. 2024	
Prošívaná deka: recept s příchutí prázdninové nostalgie	5
Online, ceske-novinky.cz, 29. 5. 2024, 1:37	
Prošívaná deka: recept s příchutí prázdninové nostalgie	5
Online, tojesenzace.cz, 28. 5. 2024, 12:49	
TEST PAŠTIK: PŘEHLÍDKA ROZLIČNÝCH CHUTÍ	5

Tisk, CZ TEST, 28. 5. 2024

CZ TEST, číslo 6/2024; str. 3 5

Tisk, CZ TEST, 28. 5. 2024

30. ročník Dnů chleba v Pardubicích 5

Online, pardubice.cz, 27. 5. 2024, 16:37

30. ročník Dnů chleba v Pardubicích: chystá se překonání českého rekordu 6

Online, ceske-novinky.cz, 27. 5. 2024, 14:31

30. ročník Dnů chleba v Pardubicích: chystá se překonání českého rekordu 6

Online, tojesenzace.cz, 27. 5. 2024, 12:41

Cibuláda a Rumčák z Vysočiny se chlubí titulem Regionální potravina 6

Online, jihlavsky.denik.cz, 27. 5. 2024, 11:12

Chomutovské Perfectly Delicious boduje se svým hruškovým sirupem

3. 6. 2024, 10:32, Zdroj: e-chomutovsko.cz , Vydavatel: Oldřich Hájek, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Další zdroje: e-litomerice.cz, e-mostECKO.cz, e-teplicko.cz, e-usti.cz, edecinsko.cz

Dosah: 11 425 GRP: 0,13 OTS: 0,00

...Foto: Ústecký kraj V Hodnotitelské komisi zasedli tradičně zástupci Ministerstva zemědělství, Státního zemědělského intervenčního fondu, Státní zemědělské a potravinářské inspekce, Státní veterinární správy, Agrární komory, **Potravinářské komory** a Ústeckého kraje....

V Ústeckém kraji se hledaly nejlepší regionální potraviny

3. 6. 2024, 9:27, Zdroj: kr-ustecky.cz , Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 4 569 GRP: 0,05 OTS: 0,00

...Perfectly Delicious Karlátka BIO sušené švestky s peckou od Švestkové dráhy, Farma U Švestkové dráhy Med květový z Českého Středoohoří, Včelí farma Lovosice V Hodnotitelské komisi zasedli tradičně zástupci Ministerstva zemědělství, Státního zemědělského intervenčního fondu, Státní zemědělské a potravinářské inspekce, Státní veterinární správy, Agrární komory, **Potravinářské**...

Prošívání deka: recept s příchutí prázdninové nostalgie

2. 6. 2024, 9:38, Zdroj: topmoments.cz , Vydavatel: Media Populus, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, foodnet cz

Dosah: 1 064 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Praha: Informační systém **Potravinářské komory ČR**, 2024 [cit. 23.05.2024]. Dostupné z: www.foodnet.cz....

Prošívání deka: recept s příchutí prázdninové nostalgie

2. 6. 2024, 2:15, Zdroj: magazinelita.cz , Vydavatel: Media Populus, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, foodnet cz

Dosah: 1 155 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Praha: Informační systém **Potravinářské komory ČR**, 2024 [cit. 23.05.2024]. Dostupné z: www.foodnet.cz

Ocenění Regionální potravina Ústeckého kraje získaly i výrobky z Litoměřicka

1. 6. 2024, 12:33, Zdroj: litomericko24.cz , Vydavatel: PROVIZI spol. s r.o., Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 213 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...V Hodnotitelské komisi zasedli tradičně zástupci Ministerstva zemědělství, Státního zemědělského intervenčního fondu, Státní zemědělské a potravinářské inspekce, Státní veterinární správy, Agrární komory, **Potravinářské komory** a Krajského úřadu....

Ocenění Regionální potravina Ústeckého kraje získaly i výrobky z Litoměřicka

1. 6. 2024, 10:33, Zdroj: ustecko24.cz , Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 212 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...V Hodnotitelské komisi zasedli tradičně zástupci Ministerstva zemědělství, Státního zemědělského intervenčního fondu, Státní zemědělské a potravinářské inspekce, Státní veterinární správy, Agrární komory, **Potravinářské komory** a Krajského úřadu....

V Pardubicích se chystají pokořit rekord v počtu vystavených chlebů

31. 5. 2024, 14:45, Zdroj: ceskenapoje.cz , Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 219 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...Martin Kiss, vedoucí odboru školství Pardubického kraje Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory ČR** Milan Lapšanský, předseda Svazu pekařů, cukrářů a těstovinářů v SR Pavel Hrdina, předseda Svazu průmyslových mlýnů Jan Dubišar, jednatel J4, s. r. o. Ivan Hlinecký, ředitel společnosti Pfahnl Backmittel Mgr....

Obliba plísňových sýrů v ČR roste, Jihočeská niva je mlékárenským výrobkem roku

31. 5. 2024, 11:59, Zdroj: agris.cz , Vydavatel: Česká zemědělská univerzita v Praze, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 1 258 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Ocenění dnes v Praze předal Kopáček spolu s náměstkem ministra zemědělství Miroslavem Skřivánkem a prezidentkou **Potravinářské komory** Danou Večeřovou. "Češi mají rádi sýry, spotřebují ročně 19 kilogramů na osobu za rok," řekl Kopáček. Obliba plísňových sýrů podle něj roste v celé Evropě....

MLÉKÁRENSKÝ VÝROBEK ROKU 2024

31. 5. 2024, 11:13, Zdroj: ceskoobjektivem.cz, Autor: Petr Brodecký, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky

Dosah: 146 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...MLÉKÁRENSKÝ VÝROBEK ROKU 2024 31. 5. 2024 Ministerstvo zemědělství Českomoravský svaz mlékárenský Český komitét Mezinárodní mlékařské federace Sekce pro mléko při Potravinářské komoře České republiky Ústav mléka, tuků a kosmetiky VŠCHT Praha Tisková zpráva 21. ročníku soutěže o „Mlékárenský výrobek roku“ se letos zúčastnilo 24 tuzemských výrobců, kteří do...

Obliba plísňových sýrů v ČR roste, Jihočeská niva je mlékárenským výrobkem roku

31. 5. 2024, 10:47, Zdroj: prumyslovaautomatizace.com, Vydavatel: Techfood s.r.o., Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 169 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...Ocenění včera v Praze předal Kopáček spolu s náměstkem ministra zemědělství Miroslavem Skřivánkem a prezidentkou Potravinářské komory Danou Večeřovou. "Češi mají rádi sýry, spotřebují ročně 19 kilogramů na osobu za rok," řekl Kopáček. Obliba plísňových sýrů podle něj roste v celé Evropě....

Babiččina volba: Prošívaná deka

31. 5. 2024, 9:40, Zdroj: ceskenapoje.cz, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, foodnet cz

Dosah: 219 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...Praha: Informační systém Potravinářské komory ČR, 2024 [cit. 23.05.2024]. Dostupné z: www.foodnet.cz. Zdroj: Tisková zpráva Autor: ĀŠesKĀ© nĀĀpoje...

Mlékárenským výrobkem roku se stal a Jihočeská niva z Madety

31. 5. 2024, 7:19, Zdroj: zemedelec.cz, Vydavatel: Profi Press s.r.o., Autor: Zuzana Fialová, Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 800 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Ocenění včera v Praze předal Kopáček spolu s náměstkem ministra zemědělství Miroslavem Skřivánkem a prezidentkou Potravinářské komory Danou Večeřovou. Hlavní ceny si odnesla mlékárna Madeta Kromě ceny absolutního vítěze získala Madeta také cenu za nejlepší novinku roku....

Máte slovo s M. Jílkovou

30. 5. 2024, 21:20, Pořad: Máte slovo, Stanice: ČT1, Vydavatel: ČESKÁ TELEVIZE, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 523 375 GRP: 5,82 OTS: 0,06

[strojový přepis] ...V případě potravinářů a zemědělců příliš prostoru pro další zlevňování už nezbyvá, říká prezidentka Potravinářské komory. Dobrý večer. Dobrý večer. Česko je potravinovým odpadkovým košem Evropy a kupujeme draze potraviny, kterých by se na západě nedotkl i ani koštětem, zdůrazňuje známý ekonom. Dobrý večer. Dobrý večer....

30. ročník Dnů chleba v Pardubicích: chystá se překonání českého rekordu

29. 5. 2024, 14:32, Zdroj: receptyonline.cz, Vydavatel: Langer MediaNet s.r.o., Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 6 549 GRP: 0,07 OTS: 0,00

...Martin Kiss, vedoucí odboru školství Pardubického kraje Dana Večeřová, prezidentka Potravinářské komory ČR Milan Lapšanský, předseda Svazu pekařů, cukrářů a těstovinářů v SR Pavel Hrdina, předseda Svazu průmyslových mlýnů Jan Dubišar, jednatel J4, s. r. o. Ivan Hlinecký, ředitel společnosti Pfahnl Backmittel Mgr....

Sladkosti letí vzhůru. Jak jsou na tom ceny dalších potravin

29. 5. 2024, 7:00, Zdroj: seznamzpravy.cz, Vydavatel: Seznam.cz, a.s., Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Helena Kavanová

Dosah: 1 409 898 GRP: 15,67 OTS: 0,16

...Firmy již nemají zásoby kakaa za staré ceny, musí nakupovat za aktuální ceny (zdražení kakaa a kakaové hmoty je minimálně o 100 %) a dochází k postupnému zdražování výrobků," vysvětluje Potravinářská komora. Náklady neklesají, je tedy nepravděpodobné, že by měly klesat ceny konečných výrobků....

Cibuláda a Rumčák z Vysočiny se chlubí titulem Regionální potravina

29. 5. 2024, Zdroj: [Havlíčkobrodský deník](#), Strana: 2, Vydavatel: VLTAVA LABE MEDIA a.s., Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Další zdroje: Jihlavský deník, Žďárský deník
Dosah: 13 399 GRP: 0,15 OTS: 0,00

...V komisi zasedli tradičně zástupci ministerstva zemědělství, státního zemědělského intervenčního fondu, státní zemědělské a potravinářské inspekce, státní veterinární správy, agrární komory, **potravinářské komory** a krajského úřadu. Ocenění značkou Regionální potravina si producenti převezmou na slavnostním vyhlášení v Přibyslavi v sobotu 7. září....

Uzavírky: Řidiči v Humpolci se musí obrnit trpělivostí

29. 5. 2024, Zdroj: [Pelhřimovský deník](#), Strana: 2, Vydavatel: VLTAVA LABE MEDIA a.s., Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 3 026 GRP: 0,03 OTS: 0,00

...V komisi zasedli tradičně zástupci ministerstva zemědělství, státního zemědělského intervenčního fondu, státní zemědělské a potravinářské inspekce, státní veterinární správy, agrární komory, **potravinářské komory** a krajského úřadu. Ocenění značkou Regionální potravina si producenti převezmou na slavnostním vyhlášení v Přibyslavi v sobotu 7. září....

Cibuláda a Rumčák z Vysočiny se chlubí titulem Regionální potravina

29. 5. 2024, Zdroj: [Třebíčský deník](#), Strana: 2, Vydavatel: VLTAVA LABE MEDIA a.s., Sentiment: Pozitivní, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 4 746 GRP: 0,05 OTS: 0,00

...V komisi zasedli tradičně zástupci ministerstva zemědělství, státního zemědělského intervenčního fondu, státní zemědělské a potravinářské inspekce, státní veterinární správy, agrární komory, **potravinářské komory** a krajského úřadu. Ocenění značkou Regionální potravina si producenti převezmou na slavnostním vyhlášení v Přibyslavi v sobotu 7. září....

Prošívání deka: recept s příchutí prázdninové nostalgie

29. 5. 2024, 1:37, Zdroj: [ceske-novinky.cz](#), Autor: Svezozár Plesník, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, foodnet cz
Dosah: 1 085 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Praha: Informační systém **Potravinářské komory ČR**, 2024 [cit. 23.05.2024]. Dostupné z: [www.foodnet.cz](#). Autor: Svezozár Plesník...

Prošívání deka: recept s příchutí prázdninové nostalgie

28. 5. 2024, 12:49, Zdroj: [tojesenzace.cz](#), Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, foodnet cz
Dosah: 1 067 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Praha: Informační systém **Potravinářské komory ČR**, 2024 [cit. 23.05.2024]. Dostupné z: [www.foodnet.cz](#). Zdroj a foto: GoodMills Česko, Babiččina volba Autor: Red...

TEST PAŠTIK: PŘEHLÍDKA ROZLIČNÝCH CHUTÍ

28. 5. 2024, Zdroj: [CZ TEST](#), Strany: 21, 22, 23, Vydavatel: Granville, s.r.o., Autor: Rudolf Ševčík, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky
Dosah: 10 000 GRP: 0,11 OTS: 0,00

...Senzorické testování probíhalo v prostorách **Potravinářské komory ČR** za účasti odborníků v oblasti zpracování masa a výroby masných výrobků. Hodnotitelé měli za úkol výrobky seřadit podle osobních preferencí a označovat je jako ve škole. Následně proběhla společná diskuse a příprava senzorického popisu výrobků....

CZ TEST, číslo 6/2024; str. 3

28. 5. 2024, Zdroj: [CZ TEST](#), Strana: 3, Vydavatel: Granville, s.r.o., Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová, Helena Kavanová
Dosah: 10 000 GRP: 0,11 OTS: 0,00

...Dana Večeřová (šéfredaktorka, prezidentka **Potravinářské komory ČR**) Mgr. Jana Tobrmanová Čiháková (zástupkyně šéfredaktorky), jana.cihakova@svetpotravin.cz OBCHOD A DISTRIBUCE: predplatne@svetpotravin.cz, tel.: +420 703 682 950 REDAKČNÍ RADA: Mgr. Helena Kavanová, Ing. Jitka Götzová, Ing. Martin Klanica, prof. Ing. Karel Melzoch, CSc., MVDr....

30. ročník Dnů chleba v Pardubicích

27. 5. 2024, 16:37, Zdroj: [pardubice.cz](#), Vydavatel: K2P s.r.o., Autor: Soňa Anderlová, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová
Dosah: 201 GRP: 0,00 OTS: 0,00

...Jindřich Fialka, vrchní ředitel sekce potravinářství, Ministerstvo zemědělství ČR Martin Štěpánek, ředitel odboru potravinářství, Ministerstvo zemědělství ČR Martin Kiss, vedoucí odboru školství Pardubického kraje Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory ČR** Milan Lapšanský, předseda Svazu pekařů, cukrářů a těstovinářů v SR Pavel Hrdina, předseda Svazu...

30. ročník Dnů chleba v Pardubicích: chystá se překonání českého rekordu

📅 27. 5. 2024, 14:31, Zdroj: ceske-novinky.cz , Autor: Svetožár Plesník, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 1 085 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Martin Kiss, vedoucí odboru školství Pardubického kraje Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory ČR** Milan Lapšanský, předseda Svazu pekařů, cukrářů a těstovinářů v SR Pavel Hrdina, předseda Svazu průmyslových mlýnů Jan Dubišar, jednatel J4, s. r. o. Ivan Hlinecký, ředitel společnosti Pfahnl Backmittel Mgr....

30. ročník Dnů chleba v Pardubicích: chystá se překonání českého rekordu

📅 27. 5. 2024, 12:41, Zdroj: tojesenzace.cz , Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Dana Večeřová

Dosah: 1 067 GRP: 0,01 OTS: 0,00

...Jindřich Fialka, vrchní ředitel sekce potravinářství, Ministerstvo zemědělství ČR Martin Štěpánek, ředitel odboru potravinářství, Ministerstvo zemědělství ČR Martin Kiss, vedoucí odboru školství Pardubického kraje Dana Večeřová, prezidentka **Potravinářské komory ČR** Milan Lapšanský, předseda Svazu pekařů, cukrářů a těstovinářů v SR Pavel Hrdina, předseda Svazu...

Cibuláda a Rumčák z Vysočiny se chlubí titulem Regionální potravina

📅 27. 5. 2024, 11:12, Zdroj: jihlavsky.denik.cz , Vydavatel: VLTAVA LABE MEDIA a.s., Autor: Ivona Souralová, Sentiment: Neutrální, Téma: Potravinářská komora, Klíčová slova: Potravinářská komora České republiky, Další zdroje: havlickobrodsky.denik.cz, pelhrimovsky.denik.cz, trebicky.denik.cz, zdarsky.denik.cz

Dosah: 47 210 GRP: 0,52 OTS: 0,01

...V komisi zasedli tradičně zástupci ministerstva zemědělství, státního zemědělského intervenčního fondu, státní zemědělské a potravinářské inspekce, státní veterinární správy, agrární komory, **potravinářské komory** a krajského úřadu. Ocenění značkou Regionální potravina si producenti převezmou na slavnostním vyhlášení v Příbyslavi v sobotu 7. září....